
 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Torsdag, den 12. december 2013 kl. 18 i klubhuset. 

 På mødet deltog afgående og tiltrædende havnemester og formand for       

 ungdomsudvalg.  

  Pladsmester Heinrich fraværende, uden afbud.   

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

 Referat godkendt og underskrevet, Heinrich mangler at underskrive. 

3. Meddelelse fra formanden 

3.1 Evaluering af generalforsamlingen 23.11. 

 Det er bestyrelsens opfattelse at generalforsamlingen forløb til alles 

 tilfredshed, i god ro og orden. 

3.2 Gennemgang af – organisering af arbejdet 3- rettelser 

 Bestyrelsesmedlemmernes og udvalgsformændenes arbejdsopgaver er 

 blevet gennemgået og justeret.  Det fremgår af hjemmesiden hvad hver 

 enkelt forventes at tage sig af,  og hvad udvalgenes kompetencer er. 

3.3 Opstart af lev/mont. af automat 

 Formanden kontakter BEAS (automatfirma) så betalingsautomaten kan 

 komme på plads inden sejlersæsonen starter op igen. 

  

4. Næstformanden 

5. Kasserer 

 Næste års budget til ungdomsafdelingen blev overdraget. 



6. Sekretær 

7. Medlemsforhold 

 Nyt medlem blev godkendt 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

 Unge fra afdelingen har sejlet vintersejlads i Sønderborg 

 Der vil blive konstrueret nye jollestativer 

9. Broudvalg  

 Der er bestilt træ til broarbejde på bro C. 

10. Pladsudvalg 

 Det er ikke i orden at nogle bådejere "låner" gratis strøm fra klubben i 

 vinterperioden. Har man brug for strøm i længere perioder skal der 

 bimåler på, så der kan regnes af efter taksten. 

11. Sejludvalg 

12. Eventuelt 

Med venlig hilsen 

Asger Sorgenfri 

Sekretær 

 

 

 

 

 

 


